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Vraag 1: Graag een overzicht van het aantal stagiairs voor de afgelopen 5 jaar 

per directie.  

 

Het is helaas niet mogelijk een overzicht te bieden van het aantal stagiairs van 

de voorbije jaren. De contacten met de scholen en de toezegging van een 
stageplaats gebeuren rechtstreeks tussen de diensten en de scholen, er is geen 

centrale registratie op de personeelsdienst.  

Wel wordt soms een stage-aanvraag die op een algemeen mailadres 
binnenkomt door de personeelsdienst doorgestuurd naar de diensten die 

betrokken zijn, maar er is verder geen opvolging. 

Wel weten we dat er op bijna alle stadsdiensten stageplaatsen aangeboden 

worden, niet alleen voor master- en bachelorstudenten (sociale dienst, 
veiligheid en preventie, ICT, Marcom, …) maar ook voor studenten in het 

secundair onderwijs (kantoor, toerisme, technische richtingen, …). De 
stadsdiensten onderhouden goede contacten met de scholen die aansluiten bij 

hun vakgebied. 

 

Uit een recent rapport dat werd gemaakt door een stagiaire van STRO blijkt 
trouwens dat een degelijk stagebeleid ook kan helpen in de employer branding 

als werkgever. In die zin wil de personeelsdienst hier in de toekomst meer werk 
van maken. De module “soft HR” die we in 2021 zullen aanbesteden en vanaf 

2022 kunnen implementeren zal hierbij zeker haar nut bewijzen. 

http://www.google.be/imgres?q=logo+mechelen&hl=nl&sa=X&tbo=d&biw=1920&bih=1023&tbm=isch&tbnid=HEiqVVNQ49QHmM:&imgrefurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/partners.php&docid=ieUunlNVXHapWM&imgurl=http://www.rlrl.be/rivierkenner/logo_mechelen.png&w=237&h=497&ei=MczuUPK2CLDK0AWsr4CACA&zoom=1&iact=hc&vpx=270&vpy=102&dur=1030&hovh=325&hovw=155&tx=96&ty=172&sig=108341966036169924650&page=1&tbnh=153&tbnw=73&start=0&ndsp=61&ved=1t:429,r:3,s:0,i:130


We willen in het nieuwe personeelsbeheersysteem vanaf volgend jaar ook werk 

maken van een systematische registratie van schoolstages, zodat we hier in de 

toekomst wel degelijke cijfers kunnen over aanleveren. 

 

Vraag 2: Heeft corona een impact gehad op het aantal stageplaatsen?  
 

Corona heeft zeker een impact waar het stages betreft op diensten die verplicht 
naar telewerk dienden over te schakelen.  

Desondanks is er toch een vrij sterk engagement van de staddiensten naar de 
scholen, zo hebben we weet van lopende of binnenkort startende stages in de 

bibliotheek, de jeugddienst, de personeelsdienst, STRO en sociaal beleid, en op 
de sociale dienst. 
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